
 
 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

Bericht 

Aan 

 

Gemeenteraad Zwolle 

Van 

 

Wethouder M.W.J. van Willigen 

Datum 26 augustus 2022 
Onderwerp Ontwikkelingen leerlingenvervoer 
Betrokken  

Memo  

Geachte Raad, 
 
Hierbij informeer ik u over de volgende ontwikkeling.  
 
Aanleiding 
Op 25 augustus 2022 informeert Munckhof ons dat zij door personeelstekort geen goede invulling 
kan geven aan de uitvoering van het leerlingenvervoer. Concreet houdt het in dat 13 routes niet op 
de afgesproken tijdstippen kunnen worden gereden vanaf de start van het nieuwe schoolseizoen. 
Deze ontwikkeling treft ongeveer 100 leerlingen die vooral naar het speciaal onderwijs gaan.  
 
Uit eerdere reguliere overleggen is deze ontwikkeling niet naar voren gekomen. Het feit dat het 
bericht ons heeft bereikt zo vlak voor de start van het nieuwe schoolseizoen is daarom erg 
ongelukkig. Munckhof geeft aan dat een aanzienlijk deel van de chauffeurs plotseling is uitgevallen 
(deels ontslag, deels ziekte). Munckhof heeft de betrokken ouders per brief geïnformeerd.  
 
We werken aan een pakket van maatregelen 
Er wordt gewerkt aan een pakket van maatregelen om deze ontwikkeling zo snel mogelijk het hoofd 
te bieden. We kijken naar mogelijkheden voor voorlopige vervanging, waarbij we rekening houden 
met deze kwetsbare doelgroep. Voor nu wordt er gedacht aan de volgende stappen: 
 

1. Indien ouders zelf hun kind voorlopig kunnen vervoeren wordt hier een beroep op gedaan. 
Ouders ontvangen hiervoor een kilometervergoeding.  

2. Munckhof is ook verantwoordelijk voor andere vormen van vervoer. Met Munckhof wordt 
bekeken of dit vervoer anders kan worden georganiseerd zodat er ruimte ontstaat voor het 
leerlingenvervoer.  

3. Inzet van kundige vrijwilligers via de vrijwilligerscentrale 
4. Inzet van zorgpersoneel van gecontracteerde aanbieders Jeugdhulp / Wmo 
5. Inzet van scholen 

 
De stappen 2-5 moeten nog verder worden verkend en uitgewerkt.  
 
Hoe lang deze situatie aanhoudt is afhankelijk hoe snel bestendige vervanging kan worden 
gevonden. De krapte op de arbeidsmarkt houdt echter aan. Ik kan daarom niet aangeven op welke 
termijn de situatie is opgelost.   
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Datum 26 augustus 2022 

advies 

U wordt regelmatig op de hoogte gehouden 
Ik ben uiteraard erg begaan met de kinderen en ouders die het betreft. Ik zal u daarom regelmatig op 
de hoogte houden van de ontwikkelingen.  
 
Voor nu hoop ik dat u voldoende bent geïnformeerd. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
College van burgemeester en wethouders Zwolle 
Namens deze, 
 
 
M.W.J. van Willigen 
Wethouder 
 
 
 
  
 
 




